
 
 
 
Miljöpartiets svar på Naturskyddsföreningens frågor inför valet 2018 
 
1. Ja. 
Vi driver frågan vid alla möjliga tillfällen. 
 
2. Ja. 
Vi är positiva till ekodukter, men det behövs en utredning om kostnader och effekter. 
 
3. Ja. 
En av partiets viktigaste frågor som vi driver stenhårt. 
 
4. Ja. 
En fråga som vi lyfter vid alla byggprojekt. Det finns dock ingen garanti för att all grönmark alltid går att spara. 
 
5. Nej. 
En av partiets viktigaste frågor som vi driver stenhårt. 
 
6. Ja. 
Miljöpartiet har motionerat om införandet av miljömålsråd, men fått avslag. 
 
7. Ja. 
Detta är en del av det miljöprogram som Miljöpartiet drivit igenom under den gångna mandatperioden. 
 
8. Ja. 
 
9. Ja. 
En av partiets viktigaste frågor som vi driver stenhårt. Här står vi tyvärr ganska ensamma som parti. Det är vi och möjligen V 
som kan tänka sig ett moratorium.  
 
Klimatåtgärder: 
1. Ställa om trafiken. Sänka parkeringstal, förbättra kollektivtrafikens framkomlighet, mer satsningar på gång och cykel. 
2. Mer förnybar energi i kommunen. 
3. Hållbart byggande. Bygga låg/noll/plusenergihus i kommunen. Bygga med trä. 
 
Övriga miljöfrågor: 
1. Biologisk mångfald 
2. Kemikaliefrågorna inklusive mikroplast 
3. Ekosystemtjänsten tillgång till naturen som upplevelse, närnatur 
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